
Grundejerforeningen Højdedraget Bogø By 

Bestyrelsesmøde 25. juli 2014 

 

Deltagere: 

Fremmødte: Erik Dalsby (kasserer), Bent Holmelin Andreasen (næstformand), Vagner Petersen, John 

Konggaard Hansen og Ove Ingemann Larsen (formand). 

 

Følgende dagsordenspunkter blev behandlet. 

 

Ad. 1. Evaluering af sidste referat. 

Ingen bemærkninger.  

 

Ad. 2. Nye emner siden sidste bestyrelsesmøde. 

Bestyrelsen er blevet bekendt med, at der i grundejerforeningen eksistere et 4 hjulet motoriseret køretøj 

(ATV) der ulovligt optræder på vores veje og stier. Dette tolereres ikke og formanden vil rette henvendelse 

til ejer. 

 

Bestyrelsen har siden sidste referat modtaget ros for fjernelse af bomme ved stier. 

 

Ad. 3. Grønt udvalg. 

Næstformanden har taget kontakt til Dan (Østkildevej 5) der deltager i dette udvalg. Dan vil kontakte 

Henrik (Østkildevej 32), som er kommet med forslag til ”grønne” forbedringer. Næstformanden afventer 

udspil fra Dan. 

 

Ad. 4. Regnskab.  

Kassereren forelagde regnskabet. Alle kontingentindbetalinger er foretaget. Der er et udestående omkring 

en entydig identificering på en enkel indbetaling. Det tager kassereren hånd om. 

 

Ad. 5. Græsslåningsservice på tomme parceller. 

Grundejerforeningen varetager græsslåningsservice på tomme parceller. Denne service har der tidligere 

været gjort stort brug af, men efter mange parceller er blevet bebygget eller grundejer har fundet andet 

alternativ, er der nu kun 4 parceller tilbage der anvender denne service. Bestyrelsen har besluttet at 

nedlægge græsslåningsservicen. Kassereren skriver til grundejerne og beder dem om at tage direkte 

kontakt til firma/person der kan varetage græsslåning. 

 

Ad. 6. Græsslåning på fællesarealer (ikke stier). 

Bestyrelsen er blevet bekendt med, at der er interesse for det afklippet græs (til foder) på fællesarealerne. 

Men henblik på at minimere udgifterne til græsslåningen, retter kasserer henvendelse til interesserede. Der 

forespørges ved samme lejlighed om interessen for slåning af tomme parceller. 

 

Ad. 7. Integration og synlighed. 

For at gøre vores hjemmeside ”højdedraget.dk” mere synlig tager John kontakt til Bogø portalen (bogø.eu / 

bog4793.eu) med henblik på at skabe link mellem hjemmesiderne. 



  

Bestyrelsen vurderer at det kunne være en ide at lave en facebook gruppe for grundejerforeningen, en 

gruppe hvor kun medlemmer af grundejerforeningen Højdedraget kan få adgang. Sådan et forum kan 

bruges til mange ting og formålet med en facebook gruppe er da heller ikke 100% defineret. Det skal 

naturligvis være for at fremme foreningens fælles aktiviteter og ikke en chatte klub. Formanden tager 

aktion på dette. 

 

Hjemmesiden ”højdedraget.dk” vil blive opdateret med e-mail adresse på bestyrelsen (for dem der har en 

sådan) og der vil blive indsat profil billeder, så alle kan se hvem bestyrelsen er.  

 

Ad. 8. Årlig markvandring. 

Bestyrelsen har været på vandring på grundejerforeningens fællesarealer og veje, men henblik på sikre 

vedligeholdelse af veje, at regler for græsslåning overholdes og vurdere en eventuel igangsættelse af 

beskæring af fællesarealer. 

 

Der vil blive iværksat beskæring ud mod Fruekildevej fra udkørsel fra Højdedraget mod Ålborgvej (samme 

areal som sidst) og ud mod Ålborgvej ved Mosedalen fra udkørsel ved 82 og 60 mod Bogø Hovedgade. 

 

Vores veje ser umiddelbart fine ud. Der er ikke noget der tyder på, at der er kommet flere huller på vejene 

end tidligere. Vi ser stadig at overgangen fra asfalt til grus giver små huller, en ting der naturligt opstår i 

overgangen mellem forskellige materialer. Men det støver meget efter den sidste renovering og der har 

også været en del klager over punkteringer. Næstformanden vil undersøge mulige alternativer inden næste 

bestyrelsesmøde. 

 

Bænken på fællesarealet mellem Højdedraget og Østkildevej trænger til maling. Vagner vil indkøbe 

træbeskyttelse og udføre malerarbejdet. 

 

Formanden rettet henvendelse til ejer af tom grund der ikke er vedligeholdt, samt til ejer af båd der ligger 

ulovligt ved Stormosen. 

 

Ad. 9. Eventuelt. 

Næste møde er fredag d. 24. oktober 2014 kl. 19:00 

 

Referent: Formanden. 


